
KRAJEVNA SKUPNOST TABOR

V manjši KS več zanimanja za
delo krajanov

V krajevni skupnosti Tabor pa po
razdelitvi ugotavliajo, da se je zanima-
nje za delo in aktivnost izredno pove-
čalo. Če so se pred referendumom v
njihovi dvorani na Rozmanovi 12 sre-
čevali le najaktivnejši, se ,je že na
prvem zboru delovnih Ijudi in obča-
nov po 20. aprilu zbralo toliko kraja-
nov, da je zmanjkalo stolov in so mno-
gi stoje in z zanimanjem spremljali se-
stanek. ,

»Temelj našega dela so široke javne
razprave, tako da lahko vsak občan
pride v krajevno skupnost na sestan-
ke, razgovore in da se aktivno vključu-
je v konkretne akcije,« nam je uvodo-
ma dejal predsednik KK SZDL na Ta-
boru Sreten Dimitrijevič. »Nekdanja
krajevna skupnost, v kateri je na maj-
hnem prostoru živelo okrog 8.000 Iju-
di, te možnosti krajanom ni dajala.
Imeli smo precej težav z delom posa-
meznih vodstev družbenopolitičnih
organizacij, ki so delovale le formalno
in se na tak način srečevale le enkrat
letno.«

Na Taboru so pripravili izjemno am-
biciozen načrt, za katerega menijo, da
ga bodo uresničili. Ne le na področju
socialnega skrbstva, temveč tudi pri
varstvu otrok jih čaka veliko dela, saj
je še vedno veliko malčkov, ki niso
vključeni v vzgojnovarstvene usta-
nove. K sodelovanju bodo povabili vse
tiste, ki bi bili pripravljeni priskočiti
na pomoč. Slednje bo še kako po-
membjio pri organizaciji pomoči sta-
rejšim in bolnim občanom. Pravoča-
sno bodo morali rešiti vprašanje
zdravstvenega varstva borcev.

»V krajevni skupnosti bi radi odprli
manjšo knjižnico, kjer bi bili krajanom

na voljo razni zapisniki, bilteni, obve-
stila, skratka vse krajevne informacije,
poskrbeli pa bomo za družbenopolitič-
no literaturo. To naj bi bil študijski
kotiček, kjer bi krajani dobili vse in-
formacije, ki jim danes še vedno niso
na voljo ali pa ne pridejo do njih. Tako
bi bili tudi seznanjeni z vsem, kar se
dogaja v krajevni skupnosti,« pravi
Sreten Dimitrijevič.

Na Taboru si želijo, da bi ustanovili
pevski zbor in morda tudi glasbeno
skupino, dramske, likovne, foto in
druge krožke. Tako naj bi vzpostavili
čim pristnejši stik med krajani, ki so

se doslej zapirali med stene svojih sta-
novanj. Tudi za športno življenje je ve-
liko zanimanje, pripravili so celo pose-
ben program sodelovanja s TVD Parti-
zan na Taboru. V prihodnje naj bi pri-
pravili tudi več športnih srečanj med
krajani in delavci, ki so zaposleni v
delovnih organizacijah na tem po-
dročju.

Še posebej zadovoljni so po volitvah
9. novembra, saj se je pokazalo, da je
veliko zanimanje za delo v krajevni
samoupravi tudi med ftiladimi.

V kratkem bodo izvolili nov potroš-
niški svet, saj se prejšnji ni ravno naj-
bolj izkazal. Na Taboru pa ob tetn čuti-
jo tudi pomanjkanje trgovske mreže,
predvsem pa dejavnost storitvene
obrti.

»Vse družbenopolitične organizacije
si bodo morale prizadevati, da bodo
krajani našli vse tisto, kar jih zanima
in le z našim angažiranjem bodo posta-
jali aktivnejši,« je zaključil Sreten Di-
mitrijevič, predsednik KK SZDL na
Taboru.


